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ZÁPISNICA  

11. zasadnutia obecného zastupiteľstva Obce Kysucký Lieskovec 
 konaného dňa 20.01.2020 o 16:00 hod v kultúrnom dome 

 
 
Prítomní:    Starosta obce:         Milan Králik 
Poslanci obecného zastupiteľstva:  Jana Čičalová, Bc. Adriana Hofericová,  Ing. Lenka 
Mizerová,  Ing.Jana Capeková , Bc. Milan Králik, Jozef Kurucár, Vladimír Lašo 
 
Nerítomní: poslanec  František Kováčik príde neskôr, posl. Ing. Marián Masaryk 
 
Hlavný kontrolór obce : Mgr.Jarmila Šutá 

Pán starosta otvoril 11. rokovanie obecného zastupiteľstva na ktorom prítomných srdečne 
privítal. Keďže je zúčastnených 7 poslancov, toto OZ je uznášaniaschopné 
 
Návrh programu 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Dodatok č.1 k zmluve  o dielo č.17/2019, dodatok č.1 k zmluve o dielo 09/2019 
5. Rozpočet obce  
     a. Stanovisko hlavného kontrolora k návrhu rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky  
          2020 -2022  a k návrhu rozpočtu obce na rok 2020 
     b.  Návrh rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky 2021-2022 
     c.  Návrh Rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 
     d.  Návrh Programového rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 
6. Príloha č. 1  VZN Obce Kysucký Lieskovec č.41/2013 
7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolora obce na I.polrok 2020 
8. Žiadosť o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke 
     Piváreň na rohu, Kysucký Lieskovec 246, 023 34  Kysucký Lieskovec 
9. Rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver 

U Z N E S E N I E 

Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.    127/2020 z 11. zasadnutia OZ 
zo dňa  20.1.2020 

 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
A/   SCHVAĽUJE 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Dodatok č.1 k zmluve  o dielo č.17/2019, dodatok č.1 k zmluve o dielo 09/2019 
5. Rozpočet obce  
     a. Stanovisko hlavného kontrolora k návrhu rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky  
          2020 -2022  a k návrhu rozpočtu obce na rok 2020 
     b.  Návrh rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky 2021-2022 
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     c.  Návrh Rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 
     d.  Návrh Programového rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 
6. Príloha č. 1  VZN Obce Kysucký Lieskovec č.41/2013 
7. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolora obce na I.polrok 2020 
8. Žiadosť o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke 
     Piváreň na rohu, Kysucký Lieskovec 246, 023 34  Kysucký Lieskovec 
9. Rôzne 
10. Diskusia 
11. Záver 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 

HLASOVANIE : 
Kto je ZA  :  7           neprít.: Kováčik. Masaryk     1/ 

 
 
Na otázku pána starostu či má niekto návrh na doplnenie programu. – Nikto 
 
Dostavil sa pán Masaryk  16.10hod – pripravoval si mobilný telefon na nahrávanie obecného 
zastupiteľstva 
 
Bod programu 2: Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice 

Volí : 

Návrhovú komisiu:  Ing. Mizerová, Ing. Capeková, Bc. Králik  

HLASOVANIE : ZA  :  7   nepr. Kováčik,   nehl.Masaryk   2/ 
Overovateľov zápisnice: Lašo, Bc. Hofericová 

HLASOVANIE : ZA  :   7   nepr. Kováčik,   nehl.Masaryk   3/ 
   
Zapisovateľka : p. Hmírová 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č. 128/2020 z 11.zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
VOLÍ 
A/  Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Lenka Mizerová, Ing. Jana Capeková, Bc. Milan Králik 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
nehlasoval  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  
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B/  Overovateľov zápisnice v zložení: Bc. Adriana Hofericová, Vladimír Lašo 
 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
nehlasoval  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Zapisovateľka: Katarína Hmírová 

 

Bod programu 3. . Kontrola plnenia uznesení 
 

11. zasadnutie OZ –  Bod programu        3.      Kontrola plnenia uznesení      

Obecné zastupiteľstvo konštatuje 
Konštatuje 

Uznesenie 124/2019 
A/ Presun bodu dodatok č.1 k zmluve o dielo č.17/2019   11.oz splnené 
B/ Presun bodu dodatok č.1 k zmluve o dielo č.9/2019   11.oz splnené 
Uznesenie č. 116/2019 Odporúča 
D/  Presunúť Zmluvu o nájme nebytových priestorov s nájomcom L.R.J. Kysucké Nové 
Mesto do ďalšieho OZ , predlžiť organizačný  a pracovný poriadok  nesplnené 
E/ Prekontrolovať  zmluvy o nájme a dovyrubovať poplatky za vodu, stočné a TKO 
           v plnení 
F/  Presunúť  bod programu 11. Zámer odpredaja pozemku z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa      do ďalšieho OZ        nesplnené 
G/  Pripraviť podklady k zavedeniu elektrickej energie k vodojemu  v plnení 
Uznesenie č.105/2019 Odporúča 
B/ Dať vypracovať zámer na odpredaj pozemku CKN 695 z dôvodu osobitného zreteľa 
s kontrolným zameraním        nesplnené 
Uznesenie č.106/2019 Ukladá kontrolorke obce preveriť skutočný stav vodojemu 
s vyfakturovanými prácami a materiálom v termíne do budúceho OZ  v plnení    
Uznesenie č.91/2019 Odporúča 
A/ Vypracovať kompletnú projektovú dokumentáciu + rozpočet na vybudovanie cesty so 
všetkými sieťami od p. Rapčana  hore   v termíne do 30.12.2019   v plnení 
Posl.Masaryk: priniesol som na 3800€ cenovú ponuku od spoločnosti Kypus. Upozornil 
poslancov, že vyhlasuje štrajkovú pohotovosť, po pršaní, zhrnie spolu so susedmi nanesený 
materiál /kamenie, blato, ľady/ a vysype to pred najbližší dom poslanca. Ako prvú označil 
zástupkyňu Mizerovú. Aj k zimnej údržbe. Tieto bordely, svinstvá budú zvážať pred domy 
poslancov. Posl.Králik: po prinesení cenovej ponuky si nedal návrh na prijatie tejto ponuky. 
Vyjadrenie k právu na ústavný štrajk, je určený pre zamestnancov 
Posl. Mizerová: poznamenala, že poslanci nie sú výkonný orgán, tým je starosta so 
zamestnancami.  Posl.Králik: ku štrajku , je garantovaný ústavou, na základe akého 
prepojenia právnej subjektivity to bude? 
Posl.Hofericová: cesta sa rieši od minulého roku, navrhla pripraviť cca do mája projektovú 
dokumentáciu, nakoľko takúto situáciu pozná. Vyzvala prítomných určiť termín na 
vypracovanie dokumentácie 
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Starosta: dnes sa ide schvaľovať rozpočet, sú tam zakomponované cesty, nejde len o túto 
cestu, sú aj Šamaje. Posl.Čičalová poznamenala, že najhoršia cesta je u pána Helta 
u Šamaji. 
 
Pán Kováčik sa dostavil: 16.24hod 
 
Posl.Masaryk poznamenal, že priniesol cenovú ponuku a mal sa k nej vyjadriť pán starosta 
 
B/ Komisii vodného hospodárstva skontrolovať vyfakturované práce na vodojeme so 
všetkými podkladmi    v termíne do budúceho OZ     v plnení 
C/ Predložiť všetky cenové ponuky  k Zmluve o dielo – vyspravenie výtlkov v obci Kysucký 
Lieskovec – cesta okolo Biomasy s vyjadreniami uvedených firiem na budúce OZ 
           splnené  
D/  Presunúť žiadosť  pani Silvie Frankovej, bytom Kysucký Lieskovec 413 do budúceho  OZ   
v plnení 
Uznesenie č. 58/2019/A Odporúča        
Vyvolať stretnutie s pani riaditeľkou Základnej školy v Kysuckom Lieskovci ohľadom správy 
školského ihriska         v plnení 
Uznesenie č. 58/2019/B  Odporúča  
Presunúť žiadosť pani Vojtekovej do ďalšieho OZ s prípravou materiálov a vyvolať stretnutie 
ohľadom kúpi parcely CKN 416/1       v plnení  
Uznesenie č.724/2018   Odporúča 
Vyvolať stretnutie majiteľov pozemkov a spracovať prepočet nákladov na materiál na 
odvodnenie brehu u Chupáčov                              v plnení   
Uznesenie č.  698/2018 ODPORÚČA 
Obci začať exekučné konanie voči dlžníkom obce za vodu a ďalšie poplatky, ktoré sú po 
splatnosti dlhšie ako 6 mesiacov         v plnení 
Uznesenie č.637/2017   Schvaľuje vykonanie merania a monitoringu hlučnosti, prašnosti 
a vibrácie prevádzky Biomasa a Biopel v KL súkromnou spoločnosťou a zapracovať náklady 
na meranie do rozpočtu obce na rok 2020                  v plnení 
 
Obecné zastupiteľstvo   Konštatuje 

Kontrola plnenia uznesení 

Hlasovanie: ZA 8     posl.Masaryk: nehlasoval      4/ 

Posl.Masaryk: nevyriešili ste veci Strabag, do Lieskovca sa dostávajú podvodné veci 
Posl.Králik poznamenal, že spoločnosť v ktorej je posl.Masaryk spoločník vyhrala zákazku 
na hasičskej zbrojnici. 
Starosta: vyzval posl.Masaryka, aby nenarušoval priebeh zastupiteľstva 
Pán starosta dal opätovne hlasovať kontrolu plnenia uznesení 
8 ZA, posl. Masaryk opätovne nehlasoval. 

 
U Z N E S E N I E 

Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.  136 /2020 z 11. zasadnutia OZ 
zo dňa  20.12.2019 

Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
KONŠTATUJE 
 
Kontrolu plnenia uznesení 
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Uznesenie č.124/2019/A   splnené 
Uznesenie č.124/2019/B   splnené 
Uznesenie č.116/2019/D   nesplnené 
Uznesenie č.116/2019/E   v plnení 
Uznesenie č.116/2019/F   nesplnené 
Uznesenie č.116/2019/G   v plnení 
Uznesenie č.105/2019/B   nesplnené 
Uznesenie č.105/2019/C   splnené 
Uznesenie č.106/2019    v plnení 
Uznesenie č.91/2019/A    v plnení  
Uznesenie č.91/2019/B    v plnení 
Uznesenie č.91/2019/C    v plnení 
Uznesenie č.91/2019/D    v plnení  
Uznesenie č. 58/2019/A   v plnení     
Uznesenie č. 58/2019/B     v plnení 
Uznesenie č.724/2018      v plnení 
Uznesenie č. 698/2018    v plnení 
Uznesenie č. 637/2017    v plnení 
                     

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
nehlasoval  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
 
Kontrolorka: nedostala som uznesením takúto kontrolu 
Posl.Masaryk poznamenal, že dá podnet 
5minútová prestávka  16:34hod 
Oficiálna nahrávka zastavená. Posl.Masaryk nahráva aj počas prestávky. Diskusia medzi 
posl. Čičalovou a posl. Masarykom 
Pokračovanie zastupiteľstva 

Bod programu 4.   Dodatok č.1 k zmluve o dielo č.17/2019 

Posl. Masaryk – verejné obstarávanie bolo urobené v júli, ako je možné, že cenovú ponuku 
mal starosta 9.4.  Robotu si urobil, neodovzdal práce v termíne, chceli ste mu vypovedať 
zmluvu. Posl. Králik poznamenal, že dodatok na predošlom OZ napadol posl. Masaryk 
Diskusia pán  Helt a posl. Masaryk.  
Posl.Králik: a všetci poslanci poznamenali, že tu nič nebolo o vypovedaní zmluvy 
Helt ml. poznamenal, že proti prácam, ktoré urobila ich firma išiel posl. Masaryk. Pán Helt  
ku kritike posl. Masaryka. Posl. Masaryk stačilo tam dať vymedzovaciu podložku. 
Posl.Mizerová: či sú urobené všetky práce podľa zmluvy aj podľa dodatku. Starosta podľa 
dodatku nie, ten sa teraz schvaľuje, potom sa preberú práce 
OZ schvaľuje.   Dodatok č.1 k zmluve o dielo č.17/2019 

Hlasovanie : ZA : 9            5/ 
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U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   129 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
SHVAĽUJE 
A/  Dodatok č.1 k zmluve o dielo č.17/2019 
 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 

Bod programu 4.   Dodatok č.1 k zmluve o dielo č.09/2019 

Starosta: konateľ firmy bol prizvaný ale je v nemocnici, nemohol prísť 
Starosta vysvetlil položku ohľadom debnenia, cena plechu – aj s montážou 
Posl. Masaryk: práce od firmy sú prebraté a vyplatené, vážení poslanci  oklamali ste 
poslancov obce. Vyzval prítomných, aby dali protiargument 
OZ schvaľuje  Dodatok č.1 k zmluve o dielo č.09/2019 

 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   129 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
SHVAĽUJE 
B/  Dodatok č.1 k zmluve o dielo č.09/2019 

Ing. Jana Capeková 
Zdržala sa  

Jana Čičalová 
Zdržala sa  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
proti  

Ing. Lenka Mizerová 
Zdržala sa  

 
 

 
Hlasovanie: ZA 5     Zdr: Capeková, Čičalová, Mizerová     Proti: Masaryk       6/ 

 

Bod programu 5.   Rozpočet obce  
 

a. Stanovisko hlavného kontrolora k návrhu rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky  
2020 -2022  a k návrhu rozpočtu obce na rok 2020 
 

Kontrolorka obce prečítala odborné stanovisko k návrhu rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na 
roky 2020 -2022  a k návrhu rozpočtu obce na rok 2020. návrh bol zverejnený 29.11.2019, bol 
spracovaný ako programový, obsahuje 13 programov. 
Návrh je spracovaný podľa zákona č.583/2004 Z.z. v zn. n.p. v členení na rozpočet na 
príslušný rozpočtový rok 2020, na rok nasledujúci po príslušnom rozpočtovom roku-rok 2021, 
na rok nasledujúci – rok 2022.  Rozpočet obce na príslušný rozpočtový rok je záväzný, 
rozpočty na nasledujúce dva rozpočtové roky nie sú záväzné, majú len orientačný charakter. 
Vnútorne sa člení na bežný rozpočet, bežné príjmy a výdavky, kapitálový rozpočet, finančné 
operácie. Vo viacročnom rozpočte sú vyjadrené finančné vzťahy k ŠR 
Základná charakteristika návrhu rozpočtu: 
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Návrh rozpočtu príjmov je v objeme 2,322.459€, čo je oproti predpokladanej skutočnosti roku 
2019 vyššie o 180.262€. 
Rozpočet príjmov 
Bežné príjmy rozpočtované na rok 2020 vo výške 2,182.534€, čo je o 62.115€ viac ako v roku 
2019. 
Kontrolorka obce poznamenala, že od 1.1.2019 sú obce povinné rozpočtovať aj príjmy 
z podnikateľskej činnosti. Upozornila na výdaj vodného hospodárstva, ktorý je vyšší o 54.660€ 
oproti príjmu. Opätovne upozornila na položku príjmu za komunálne odpady a drobný 
stavebný odpad, ktorá je vo výške 40 tis.€ a výdaj za odvoz a zneškodňovanie odpadu je vo 
výške 78.300€. Výdaj je vyšší o 38.300€ oproti príjmu. 
 
Kapitálové príjmy na roky 2020 – 2022 obec žiadne nerozpočtuje. 
 
Finančné operácie  
Obec na rok 2020 rozpočtuje príjmové finančné operácie vo výške 139.925€ a to zostatok FP 
z roku 2018 vo výške 29.925€, účelové FP na rekonštrukciu a modernizáciu PZ a prevod FP 
z rezervného fondu na uzatvorenie skládky TKO 110.000€ 
 
Rozpočet výdavkov: 
Bežné výdavky sú rozpočtované vo výške 2,041.301€, čo je o 167.465€ viac ako r.2019 
Kapitálové výdavky -najväčšiu položku tvorí uzatvorenie skládky TKO, 120.000€ 
 
Výsledok hospodárenia: 
Navrhovaný rozpočet na rok 2020 vrátane finančných operácií je zostavený ako vyrovnaný. 
Bežný rozpočet je zostavený ako prebytkový-plánovaný prebytok je vo výške 141.233€, 
kapitálový rozpočet ako schodkový – plánovaný schodok vo výške 250.278€ 
 
Zhrnutie: 
Kontrolorka obce konštatuje, že návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2020-2022 a návrh 
rozpočtu obce na rok 2020 je spracovaný v súlade so všeobecne záväznými právnymi 
predpismi. 
 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   130 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
BERIE NA VEDOMIE 
A/  Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky  
2020 -2022  a k návrhu rozpočtu obce na rok 2020     

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 

HLASOVANIE : 8 ZA, posl.Masaryk neprítomný     7/ 
 
Návrh rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky 2021-2022 
 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   130 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
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BERIE NA VEDOMIE 
B/   Návrh rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky 2021-2022 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 

HLASOVANIE : 8 ZA, posl.Masaryk neprítomný     8/ 
 
   
   Návrh Rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 
 

Návrh Programového rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 
 
Posl. Mizerová: navrhla schvaľovať návrh dodatku samostatne, navýšenie o príjmy 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   131 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
SHVAĽUJE 
A/  Navýšenie príjmovej časti rozpočtu 
Daňové príjmy-výnos dane z príjmov 
111003  Výnos dane z príjmov poukáz.obci /OU,OP/ 53.854€ 
11100311 ZŠ -spoluf.projektu havar.stav telocvične    3.510€ 
                       ZŠ -spoluf.projektu havar.stav schody    2.300€ 
11100322 Materská škola      13.000€ 
111003           Základná umelecká škola                 2.000€ 
Celkom daňové príjmy-výnos dane z príjmov     74.664€ 
 
Finančné operácie príjmové 
453  Zost. Z r..2019 účelové /ZŠ-havárie/    52.000€ 
453  Zost. Z r. 2019 účelové /prevencia kriminality/    9.000€ 
Celkom finančné operácie príjmové      61.000€ 
 
Sumarizácia príjmov  
Bežné príjmy    2,257.198€ 
Kapitálové príjmy    0 
Finančné operácie príjmové     200.925€ 
Príjmová časť vo výške  2,458.123€ 
 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Rozpočet príjmová časť 
Daňové príjmy 2,458.123    
hlasovanie ZA :8    Neprítomný:Masaryk                   9/ 
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Výdavková časť 

B/  Z programu 12 Šport z položky údržba šport.areálu  /18000€ / – presunúť 2.500€ na 
stolnotenisový klub-prenájom telocvične   a 2.500€   - lezecká stena 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
Zdržal sa  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Výdavková čast 
Program 12 šport  
Z položky údržba šport.areálu  /18000€ / – presunúť 2500€ tenisový klub a 2500€   - lezecká 
stena 
Hlasovanie  ZA: 8      Zdr: Masaryk                10/ 
 
– platba za telocvičňu /2000€/ a podpora mládeže – materiálové vybavenie pre deti a mládež 
/500€/  - Finančné prostriedky pre deti a mládež  budú účelovo viazané 
posl. Masaryk poznamenal, že telocvična nie je sprístupnená pre ich účely, budú platiť 
telocvičňu v Žiline, keď skončia budú platiť v Lieskovci. Posl. Mizerová poznamenala: že je to 
nájom, je jedno kde zaplatia. Posl.Masaryk: mal byť prepočet, kde koľko zaplatia. 
 
C/  Finančné prostriedky pre stolnotenisový klub –  ako účelovo viazané finančné prostriedky 
2.000€ platba za prenájom telocvične a 500€ na podporu mládeže – materiálové vybavenie 
pre deti a mládež   

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
Zdržal sa  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Hlasovanie  ZA: 8        Zdr.: Masaryk             11/ 
 
Pán Vnuk: 500€ dresy, od 2.9. hrávame v Žiline, 250€ nás stoja mesačné výdavky – 
nájomné, cestovne, stravné. Poďakoval za prejavenú dôveru a poskytnuté  finančné 
prostriedky. Zámer otvoriť 10.ligu, pri novom VZN majú zaplatiť 75€ v Žiline platia 24€, 
320€ suma za prenájom mesačne v obci. Poďakoval za každý hlas od občanov 
Koľko hodín na prenájom potrebujú ročne. Sezona začína začiatkom septembra, 
Nedeľa a pondelok – cca  800 hodín  ročne 
Pán starosta zisťoval prenájom telocviční – Povina prenajíma 0,50€/hod. pán Vnuk – boli 
sme v Povine, aj v KNM, Krásno nad Kysucou termíny neboli voľné. Nie všetky telocvične 
vyhovovali, hráme A. Diskusia ohľadom trenovania. 
Koľko je v klube ludí do 23 rokov: nemáme žiadneho člena 
Starosta poznamenal, že kluby dostávajú dotácie na mladých členov 
Starosta: Radoľa má 19 hračov a z obce dostali 830€ a vyzbierali na 2% 1400€ 
Pán Vnuk: klub má herňu úplne zadarmo, nájom majú nonstop zadarmo. My sme vybrali 
500€, 400€. Na rok 2020 žiadajú od obce 1100€. 
Pán starosta poznamenal, že ak do vášho klubu prijmete deti, a budú tam chodiť, sám to 
podporím a určite to podporia aj poslanci. 
Posl.Králik: príspevok na stránke stolnotenisového klubu – prísp. pre deti do 23 rokov 
Pán Vnuk: tieto kluby majú výsledky a stolnotenis.klub podporuje deti, ktoré robia výsledky 
Posl. Hofericová poznamenala, že nie je problém navýšiť rozpočet aj v septembri 
Pán Vnuk pozamenal, že v tíme nemajú žiadneho cudzieho hráča. 
Posl.Capeková: že berú do tímu hráčov, za ktorých platia 
Posl. Kurucár: uviedol, že pred sviatkami asi druhé OZ, prišiel za pánom Vnukom, povedal 
ten poďakoval, že majú dosť peňazí. Núkal sa mu a takto mu odpovedal. 
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Pán Vnuk: povedali ste, ja ti fandím, chcel by som vám pomôcť, aj pán Masaryk, povedali 
ste, že nám dáte 200€, pre nás je to kontraproduktívne brať financie od fyzických osôb. 
Posl. Kurucár: ja keď niekomu niečo dám, nič od toho neočakávam 
Posl. Čičalová: to bolo turnaj, pán Kurucár bol za Vami a povedali ste, že máte dosť. 
Posl.Mizerová: do rozpočtu sme dali 4000€, ústne sa zaviažeme, ak založíte klub detí, 
z obce sa vám zakúpia dva stoly, podpora detí. Posl. Kurucár a určite aj ďalšia dotácia 
Pán Šadlák: jediný úspešný klub reprezentujúci obec, máme hráčov, ktorí obetujú celú 
sobotu, na dresoch majú ST Kysucký Lieskovec, sme obec a hráme a vyhrávame s mestami, 
máme snahu, bolo by úžasné mať klub detí. Dôležité je 17 hráčov reprezentujú obec až na 
krajskej úrovni, môžeme byť na to veľmi hrdí. 
Posl.MasaryK: vo výdavkovej časti si všimol 0 na stolnotenisový klub  v ďalšom období 
Starosta s ekonomkou predkladajú rozpočet, 16.000 ste dali na nejakého údržbára, 
To že nemajú deti je v prvom rade vizitka p. Capekovej, nebola ani raz pozrieť sa na nich 
v Žiline. Nemá záujem pracovať s týmito zložkami. Starosta mal vyzvať športovú referentku 
aby dala vstupné dáta, čo budú potrebovať športové kluby. 
Posl.Capeková: poznamenala, že kluby sa musia venovať deťom 
Posl.Čičalová na ekonomku , prečo sú nuly, to je len návrh na dotáciu, to sa berie na 
vedomie, doležitý je rok 2020. aj v priebehu roka môžu kluby predložiť žiadosť o dotáciu. 
Od septembra do marca 1750€ na prenájom. 
Starosta: stojíš si za návrhom, že tú telocvičňu spravíš za svoje do konca januára. 
Išlo o havarijný stav elektroinštalácie 
Peťo Šadlák dal návrh pani riaditeľke, chceli sme to urobiť na výnimku, potom urobiť komplet 
revíznu správu, nikto nevidel, čo ten revízny technik dal. 
Posl.Masaryk: zadarmo sme to chceli urobiť 
Posl.Králik: pani posl.Capeková urobila viac pre šport ako ty, bola iniciatíva obnoviť činnosť 
futbalového klubu, obec dostala z ministerstva školstva financie na havarijný stav. Je 
založený futbalový klub, MŠ dalo financie na havarijný stav, do čoho si sa pustil. Všetci 
poslanci priložili ruku k dielu.  
Pán Truban: vysoké ego pána posl. Masaryka, nech stolnotenisti pripravia malý rozpočet  
pre podporu detí, ktorý predložia na ďalšie OZ. 
Posl.Masaryk: predložili ho v novembri, čo si spadol z jahody 
Posl.Kurucár: určite sa nebránim sponzorskému, keď poviete 500€, určite nespadnem 
Pán Vnuk: schválených 1500€ normálna dotácia na účet a 2500€ telocvičňa a deti. 
Od septembra sme v Žiline, do konca marca 1750€ - reálne náklady, ktoré klub platí 
z vlastných financií – od septembra do marca.  
Posl.Čičalová: v živote ste nemali dotáciu 3800€ minulý rok. Teraz ste pýtali 9500€, to sa mi 
zdalo dosť, chceme rozbehnúť futbal, treba osloviť aj firmy, získať financie. 
Posl.Masaryk: návrh preplatiť skutočné náklady 
Kontrolorka poznamenala, že je potrebné uviesť položku z ktorej to dať 
Posl.Mizerová: návrh z programu 12 Šport údržba športového areálu 
Posl.Masaryk: nájom stolnotenisový klub 1000€ 
 
Návrh na uznesenie 
Z položky údržba šport.areálu  /18000€/  presunúť na nájom stolnotenisový klub 1000€ 
Hlasovania:  ZA:9                      12/ 
 
D/ z programu 12 Šport z položky údržba šport.areálu  /18000€ / – presunúť 1.000€ na 
nájom stolnotenisový klub v Kysuckom Lieskovci 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Ekonomka: zmluva z minulého roku + dokladovať úhradu tento rok 
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Na otázku posl.Masaryka: OZ založené prípravným výborom, vytvoria sa orgány, na futbale 
je momentálne 0, nakoľko tu máme vyriešiť koľko tam dáme 
Posl.Masaryk: oslovovali ste FZ koľko budete potrebovať FP, v tomto roku môžeme 
očakávať, že deti budú hrať. Posl.Mizerová: v čase, keď sa tvoril rozpočet, nebolo občianske 
združenie. Posl.Masaryk: navrhol dať slovo predsedom komisií. 
Opýtal sa ohľadom školskej telocvične. Občania sú pohoršení, starosta garantoval, že 
telocvičňa bude v januári otvorená. S akou sumou sa ráta na rekonštrukciu telocvične 
Spoluúčasť na opravu telocvične 3000€ 
Pán starosta: pani riaditeľka oslovila nejaké firmy, chce robiť všetko transparentne a bude 
nás žiadať, aby sme spoluúčasť schválili 
52000 rekonštrukcia telocvične a prístrešku, spoluúčasť bude 20%. výherná firma vytvorí 
realizačný projekt, je to havarijný stav, 41000€ - MŠ 30000€ , podhľad prístrešku 22000€ 
Zbytok musíme dofinancovať. Posl.Masaryk: OMOS robil zateplenie, malo to byť súčasťou 
reklamácie. Posl.Mizerová: nie neboli súčasťou prác. 
Posl.Masaryk poznamenal, že komunikoval s pánom Murínom. 
Starosta v pôvodnom návrh str.14    8200 
Posl.Mizerová v dodatku boli v príjmovej časti. Pani riaditeľka dostala 52000€, všetko bude 
riešiť škola. Starosta: výkaz výmer bol súčasťou dotácie.  Projektovú nepotrebujeme, 
realizačný urobí výherná firma. 
Na otázku Posl.Masaryka čo sa tam ide robiť  dali nám cca 30000€ -dofinancovať do 
41000€, rekonštrukcia elektroinštalácie, obrúsenie,  nalakovanie podláh, omietka. 
Spoluúčasť je 20%. Ak to chceme urobiť musíme to dofinancovať. Posl.Masaryk 
poznamenal, že nikde nevidel objednávku na výkaz výmer.  
Posl.Capeková poznamenala, že je podstatné, že škola dostala 52000€ 
Pán Vnuk: kedy bude hotová telocvičňa. Ekonomka uviedla, že do konca marca 
Prestávka 5 minút 
 
Posl.Masaryk: k vodnému hospodárstvu. V dodatku 19000€ na vodojem 200 m3 
V uznesení je bod zaviesť elektroinštaláciu. Starosta: vodné hospodárstvo je dlhoročný 
problém, stále zisťujeme nové okolnosti, fakt sa tomu venovať, zavolať odborníkov, zvolať 
samostatné zastupiteľstvo. Na rezervnom fonde máme financie. 
Posl.Masaryk: ty si deklaroval občanom, že máš veľký záujem o vodu, na tento rok máme 
19000€ pýtam sa čo ideme za to robiť.  
Starosta: správne si povedal, ano chceme sa vode venovať, postupne ju dávať do poriadku, 
narvhujem presunúť ich z 200 m3 vodojemu na kritické úseky v obci, kde ešte presunieme 
ďalšie financie z rezervného fondu 
Posl. Masaryk: čo sa bude tento rok robiť s vodným hospodárstvom 
Starosta: nie som odborník, opakujem, potom sa dohodneme, ako to budeme riešiť aby to 
bolo efektívne. Posl. Kurucár: párkrát sme sedeli kvôli vode aj s odborníkmi, ktorí sa 
rozumejú do vody, chcel som tým povedať, že pán starosta sa stará o vodu. 
Posl.Masaryk: pán Kurucár ste primitív. Posl.Capeková, zopakovala, že po dohode 
s odborníkmi, bude zvolané samostatné zastupiteľstvo a bude sa riešiť voda. 
Pán starosta vyzval posl.Masaryka, aby sa správal slušne. 
Prestávka 5 minút   18:46 
 
Posl.Masaryk: 120.000€ na ukončenie skládky TKO, informoval ma občan Lieskovca, že sa 
tam má doviezť na rekultiváciu zemina z Poviny, nachádza sa tam azbest, akonáhle by sa 
tam mali navážať haldy z Poviny, upozorním životné prostredie. 
Je informácia, že tam nesedia nejaké veci podľa životného prostredia, bol som v tom, že to 
pôjdeme pozrieť, že tie vyfakturované práce sú v poriadku a sedia, akonáhle sa tam nepôjde 
so stavebným dozorom, budem informovať životné prostredie. Chcem vás informovať, aby 
sa to skontrolovalo a ďalej postupovalo podľa projektovej dokumentácie. 
Starosta: nemám informáciu, že sa tam bude navážať niečo z Poviny, bude to blud, IŽP nám 
nariadila uzatvorenie skládky do konca roka. Komunikujem s IŽP, projektantom, bude určená 
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suma na uzatvorenie skládky, cca 70.000€ folia, plus zemné práce, ďalšie práce, ak niečo 
zostane FP sa presunuté 
Posl.Masaryk: odvzdušňovacie komíny nie sú nad tými prvotnými, treba to na tej skládke 
s fundovanou osobu pozrieť, ak sú mimo tých pôvodných, môže tam vzniknúť výbuch, 
informácia hovorí o tom, že toto čo robila pani starostka nie je nad tými prvotnými, aby sa to 
pozrelo na tvare miesta, prekontrolovalo a podľa toho pokračovalo. 
Pán starosta poznamenal, že takéto informácie nemá a v prípade takého zistenia dúfa, že 
posl.Masaryk bude nápomocný a súčinný pri riešení prípadného problému. 
Posl.Masaryk: kontrola, mal tam byť geodet, projektant, dajú tam pečiatku a všetko bude 
v poriadku. Treba to preveriť, ak je to v poriadku, bude to super. 
Posl.Čičalová: informovať sa v akom stave sú Rybníky, prípadne sa obrátiť aj na enviro,  
už sa to dlho vlečie. 
Posl.Masaryk: v tomto roku schválená investícia 19000€. 
Starosta tretí krát zopakoval: nikomu nie je ľahostajné vodné hospodárstvo, musíme si 
k tomu prizvať odborníkov, nakoľko sme laici, zvoláme samostatné zastupiteľstvo. 
 
 
Hlasovanie rozpočet     Výdavková časť 
 
Program 1 plánovanie, manažment a kontrola 
Združenie cyklotrasa 7.000€    
Hlasovanie:    ZA:9  13/ 
 
E/  Program 1. Plánovanie, manažment a kontrola -5.Členstvo v samospráv. organ.a združ. 
Združenie cyklotrasa 7.000€    

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Program 9  prostredie pre život 
3. cintorínske  a pohrebné služby 
Údržba cintorína a DS /oplotenie/    3.000€ 
Hlasovanie:     ZA:9               14/ 
 
F/ Program 9 Prostredie pre život  - 3. cintorínske  a pohrebné služby 
     635006 Údržba cintorína a DS /oplotenie/    3.000€ 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
ZA  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Posl.Králik informoval o možnosti získania dotácie na individuálne potreby obce 
 
Posl.Masaryk: ohľadom panelov, ktoré sa nachádzajú v Pamiatkostave, že vlastník ich chce 
predať za 5000€ - panely v množstve 300ks na krížovú cestu 
Tieto panely sa robili za obecné peniaze 
Posl. Kováčik – odišiel  19.15hod 
 
Návrh na uznesenie 
OZ odporúča preveriť info od pána Masaryka ohľadom betonových panelov a ich 
umiestnenia na krížovú cestu   
Hlasovanie: ZA:8        Kováčik: neprít           16/ 
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U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   137 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
Odporúča 
A/ Preveriť info od pána Masaryka ohľadom betonových panelov a ich umiestnenia na 
krížovú cestu   

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
 
Program 9  prostredie pre život 
4. Prevádzka a údržba budov v správe obce 
Oprava Krížovej cesty     3.000€ 
Hlasovanie:     ZA: 8     Kováčik: neprít 15/ 
 
G/ Program 9  Prostredie pre život - 4. Prevádzka a údržba budov v správe obce 
     635006 Oprava Krížovej cesty     3.000€ 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Program 9  Prostredie pre život 
5/ Kapitálové výdavky 
Projektová dokumentácia – kapitálové 2000€  
Hlasovanie:    ZA: 8      Kováčik: neprít        17/ 
 
H/ Program 9  Prostredie pre život  5/ Kapitálové výdavky - Projektová dokumentácia     
2000€  

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Bežné výdavky 
Dokončenie bytov nad pož.zbrojnicou – dohody o vykonaní práce    2000€  
Hlasovanie:   ZA : 8                      18/ 
 
I/ Bežné výdavky - Dokončenie bytov nad pož.zbrojnicou – dohody o vykonaní práce    
2000€  

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Kapitálové výdavky 
Prístrešok na sochy v centre obce         3500€ 
Hlasovanie:   ZA: 8                      19/ 
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J/ Kapitálové výdavky -  Prístrešok na sochy v centre obce         3500€ 
Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Rekonštrukcia vodovodu    25854€  
Hlasovanie: ZA: 8                        20/ 
 
K/ Kapitálové výdavky - Rekonštrukcia vodovodu    25.854€  

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Prevencia kriminality     9000€  
Hlasovanie: ZA: 8                        21/ 
 
L/ Kapitálové výdavky - Prevencia kriminality     9000€  

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Program 10: Vzdelávanie     72810€ 
Hlasovanie: ZA:8        22/   
 
M/ Výdavková časť - Program 10: Vzdelávanie     72.810€ 
Materská škola   13.000€ 
Základná škola    57.810€ 
ZUŠ                       2.000€ 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
 
Program 11  Kultúra            7500€     
Hlasovanie: ZA:8            23/ 
 
N/ Výdavková časť - Program 11  Kultúra            7. 500€     
635006 brúsenie, oprava podlahy KD  5.000€ 
637002 kultúrne akcie, podujatia   2.000€ 
637036 občerstvenie na kult.akciách     500€ 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Nakoľko vieme o vrátke z elektrickej energie 
Príjem z dobropisov – príjem o 1000€ viac a tým pádom  
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do výdavkovej časti podporná činnosť – regulácia 1000€      
Hlasovanie: ZA: 8           24/ 
 
O/ Výdavková časť – Program 4. - Podporná činnosť – regulácia 1000€ 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
OZ schvaľuje rozpočet Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 vo výške 2.459.123€ 
s úpravami   
Hlasovanie:  ZA: 7      Zdr.: Masaryk     25/ 
 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   132 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
SHVAĽUJE 
A/ Rozpočet Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 vo výške 2,459.123€ s úpravami 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
Zdržal sa  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
 
OZ schvaľuje programový rozpočet Obce na  rok 2020       
 Hlasovanie:  ZA:7      Zdr.: Masaryk              26/ 
 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   132 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
 

Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
SHVAĽUJE 
B/ Programový rozpočet Obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 s úpravami 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
Zdržal sa  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
 
OZ berie na vedomie návrh programového rozpočtu 2021-2022  
Hlasovanie:  ZA:8                 27/ 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   130 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
BERIE NA VEDOMIE 
C/ Návrh programového rozpočtu Obce Kysucký Lieskovec na roky 2021-2022 
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Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
ZA  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
 
Odišiel posl. Masaryk 19.30 
 
 
Bod programu   príloha č.1 k VZN č.41/2013  o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 
dieťaťa/žiaka škôl a školských zariadení na území obce Kysucký Lieskovec 
Výška ročnej dotácie na rok 2020  

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   133 /2019 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
SHVAĽUJE 
príloha č.1 k VZN č.41/2013  o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy dieťaťa/žiaka škôl 
a školských zariadení na území obce Kysucký Lieskovec na rok 2020 s úpravami 
 
Výška ročnej dotácie na rok 2020  
Školské zariadenie Počet detí + úprava Dotácia na rok 2020 + úprava 

Materská škola 56 + 10 164.000 + 13.000 
ZUŠ -individuálna forma 190 163.000 +   1.000 
ZUŠ – skupinová forma 92   65.000 +   1.000                                                                                                                             
CVČ -        500 
Základná škola-školský klub 281   38.650 
Základná škola-stravník ZS 281   51.350 

 
OZ schvaľuje prílohu č.1 k VZN č.41/2013   s úpravami    
Hlasovanie: ZA: 7      neprít.:  Masaryk, Kováčik               28/ 
 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
 
Návrh na uznesenie 
OZ odporúča obci prekontrolovať a predložiť prihlásené pohľadávky do konkurzov    
Hlasovanie: ZA: 7                    29/ 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   137 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
B/ Obci prekontrolovať a predložiť prihlásené pohľadávky do konkurzov    

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  
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OZ schvaľuje   Plán hlavného kontrolora obce na I.polrok 2020     
Hlasovanie: ZA: 7                    30/ 

U Z N E S E N I E 
Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   134 /2020 z 11. zasadnutia OZ 

zo dňa  20.1.2020 
Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
Schvaľuje 
Plán hlavného kontrolóra obce na I.polrok 2020     

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Bod programu  Žiadosť o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok 
v prevádzke      Piváreň na rohu, Kysucký Lieskovec 246, 023 34  Kysucký Lieskovec 
 
OZ schvaľuje vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke 
Piváreň na rohu     ZA: Kurucár     Zdržali sa: 6           31/ 

 
U Z N E S E N I E 

Obecného zastupiteľstva obce Kysucký Lieskovec č.   135 /2020 z 11. zasadnutia OZ 
zo dňa  20.1.2020 

Obecné zastupiteľstvo v Kysuckom Lieskovci 
Schvaľuje 
vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke Piváreň na rohu      

Ing. Jana Capeková 
Zdržala sa  

Jana Čičalová 
Zdržala sa  

Bc.Adriana Hofericová 
Zdržala sa  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
Zdržal sa 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
Zdržal sa  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
Zdržala sa  

 
 

 
 
Diskusia ohľadom zimnej údržby 
 
Návrh na ukončenie diskusia posl. Králik    Hlasovanie: ZA: 7     32/ 
 

Ing. Jana Capeková 
ZA  

Jana Čičalová 
ZA  

Bc.Adriana Hofericová 
ZA  

František Kováčik 
neprítomný  

Bc.Milan Králik 
ZA 

Jozef Kurucár 
ZA  

Vladimír Lašo 
ZA  

Ing. Marián Masaryk 
neprítomný  

Ing. Lenka Mizerová 
ZA  

 
 

 
Starosta obce ukončil 11.zasadnutie obecného zastupiteľstva Obce Kysucký Lieskovec 
 

 
 

  ....................................... 
Kysucký Lieskovec, 24.1.2020  Milan Králik- starosta obce 
 
Overovatelia 
Bc. Adriana Hofericová 
Vladimír Lašo 



18 
 

 
 
 


